

CERTIFICATE OF GOOD MANUFACTURING PRACTICES**شهادة ممارسات التصنيع الجيدة**

Certificate No.: FT-GMP-79530-6a940d9f07a2f

رقم الشهادة: FT-GMP-79530-6a940d9f07a2f

TO WHOM IT MAY CONCERN:

شهادة إلى من يهمه الأمر

I, Simba Narell, being duly sworn, depose and say:

أقر أنا Simba Narell الشخص المفوض بالتوقيع، بصفتي مفوض قانوناً وأشهد بما يلي:

I am the President at the Demo Chamber of Commerce the office of which is located at 2141 P Street NW, #103, Washington, ON 20037, United States of America.

بصفتي President الغرفة التجارية ديمو) ومقرها المكتب الكائن في شارع 2141 بي، نورث ويست، رقم 103، واشنطن، أوه إن 20037، الولايات المتحدة الأمريكية.

As attested by Jhon Doe on August 30, 2026 we certify that the manufacturing site(s) for the products(s) indicated on the following page(s) comply with GOOD MANUFACTURING PRACTICES (GMP) and that Demo Company LLC is registered and licensed to do business in the state of District of Columbia

أقر أن موقع (مواقع) التصنيع الخاصة بالمنتج (المنتجات) المذكورة في الصفحة (الصفحات) التالية وفقاً للتوثيق الذي تم في يوم ٣٠ من شهر أغسطس ٢٠٢٦ من قبل Jhon Doe تتوافق مع ممارسات التصنيع الجيدة (GMP) وحيث أن شركة Demo Company LLC هي شركة مسجلة ومرخصة للقيام بممارسة الأعمال التجارية في ولاية مقاطعة كولومبيا.

Company Address: 700 K Street Northwest suite 300, Washington, DC, USA

عنوان الشركة: 700 K Street Northwest suite 300, Washington, DC, USA .

In the United States of America, the U.S. Food and Drug Administration (FDA) is the U.S. government agency that enforces the Good Manufacturing Practices (GMP).

وفي الولايات المتحدة الأمريكية، توجد إدارة الغذاء والدواء الأمريكية وهي وكالة حكومية في الولايات المتحدة الأمريكية التي تقوم بتطبيق ممارسات التصنيع الجيدة.

The Demo Chamber of Commerce bases its attestation of compliance with GMP standards solely on the affidavit and/or State and Federal licensing as provided by the company. Demo Chamber of Commerce does not guarantee GMP compliance beyond these measures.

تستند الغرفة التجارية ديمو) في تصديقها على الالتزام بمعايير ممارسات التصنيع الجيدة فقط بشهادة خطية و/أو تراخيص من الولاية والنترخيص الفيدرالية كما هو منصوص عليه من قبل الشركة. لا تضمن الغرفة التجارية ديمو) الإمتثال لممارسات التصنيع الجيدة بما يتجاوز هذه التدابير.

This certificate remains valid until 30th Day of August, 2027. It becomes invalid if the product(s) or activity(ies) certified herewith are changed or if the site(s) is no longer in compliance with current GMP.

تبقى هذه الشهادة سارية حتى يوم ٣٠ من شهر أغسطس ٢٠٢٧. وتصبح لاغية أو غير سارية إذا تم تغيير المنتج (المنتجات) أو النشاط (الأنشطة) المعتمدة في هذه الشهادة أو إذا لم يعد الموقع (المواقع) متوافقة مع الممارسات الحالية للتصنيع الجيد.

Dated this 30th Day of August, 2026.

تحررت في: ٣٠ من شهر أغسطس ٢٠٢٦



Simba Narell

President

Demo Chamber of Commerce / الغرفة التجارية ديمو

Certificate / رقم الشهادة: FT-GMP-79530-6a940d9f07a2f

PRODUCT LIST / قائمة المنتجات

1. Product # 16
2. Skin Care - Cleanser
3. Skin Care - Anti Aging
4. Skin Care - Daily Moisture